
 
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

zápis z jednání ze dne 18. 6. 2012 
 
 

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „výbor“) se uskutečnilo dne 
18. 6. 2012 v zasedací místnosti č. 349, 

 budovy Magistrátu hl. m. Prahy, jednání bylo zahájeno v 15:00 hod. a ukončeno v 15:35 
hod. Jednání řídila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková. 

 
 

Přítomní členové výboru: 
Andrea Vlásenková  
Mgr. Albert Kubišta 
Mgr. Nataša Šturmová 
Mgr. Ludmila Štvánová 
Ing. Antonín Weinert, Csc. (příchod 15:05) 
Roman Petrus (příchod 15:05) 
Mgr. Marta Semelová  
 
Bc. Nikola Smekalová (tajemnice) 
 
Omluvení členové výboru: 
Mgr. Petr Bříza  
Mgr. Ivan Kabický 
 
 
Upravený program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

3. Informace k financování regionálního školství 

4. Partnerství sport 

5. Sport – žádosti podané mimo grantové řízení 

6. Partnerství volný čas + přehled čerpání 2012 

7. Školské rady 

8. Různé 

 

 
-----     -----     ----- 

 
 
 
 
 
 
 



Ad 1) 
Jednání výboru zahájila a řídila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání Andrea 
Vlásenková a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2) 
Předsedkyně výboru jako ověřovatele zápisu určila pana Romana Petruse a nechala schválit 
zápis z jednání VVV ZHMP ze dne 21. 5. 2012.  Dále podala návrh programu jednání, 
přičemž navrhla vyřadit níže uvedené body z původního programu jednání. Tyto body byly 
zařazeny na žádost radní Chudomelové, která se jednání výboru nezúčastnila z důvodu 
dovolené. Body budou zařazeny na příští jednání výboru, kde je radní Chudomelová uvede. 

- Informace o průběhu řízení pro školní rok 2012/2013,  
- Informace o průběhu maturitních zkoušek 2011/2012, 
- Informace – záměr na převzetí činnosti Speciální MŠ Praha 4, Horáčkova 
- Záměr – výuka oboru vzdělání 79-49-K/41 Gymnázium se sportovní přípravou na 

Gymnáziu Praha 4, Postupická. 
 
Hlasování: 
                    pro - proti - zdržel se 
           7  -   0     -  0 
 
 
Mgr. Semelová navrhla zařadit bod: Informace ke stížnosti na konkursní řízení na vedoucí 
pracovní místa ředitelů škol a školských zařízení. Předsedkyně Vlásenková se vyjádřila, že 
tento bod nenavrhla zařadit na program jednání, protože je tato problematika v kompetenci 
radní Chudomelové, která nebyla na výboru přítomna a dalším důvodem je, že ke stížnosti 
ještě není zpracováno stanovisko odboru legislativního a právního MHMP. Mgr. Štvánová a 
Mgr. Kubišta vyjádřili souhlas s předsedkyní výboru. Bod bude zařazen na příští jednání 
VVV ZHMP. 
 
Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 
         2   -   4    -    1 

 
 
Ad 3) 
Informaci k financování regionálního školství podala Ing. Pazderová, vedoucí oddělení 
financování škol a školských zařízení MHMP. Mgr. Semelová požádala o doplňující 
informace na příští jednání výboru. 
 
Výbor bere informaci na vědomí. 
 
Hlasování:   

pro - proti - zdržel se 
         7   -   0     -    0 

 
 
Ad 4) 
Předsedkyně výboru předložila tabulku Partnerství HMP v oblasti sportu.  
 
Výbor předloženou tabulku schvaluje. 



 
 
Hlasování:   

pro - proti - zdržel se 
         7   -   0     -    0 

 
 
Ad 5)  
Členům výboru byla předložena tabulka žádostí subjektů působících v oblasti sportu a 
tělovýchovy, které byly podané mimo termín uzávěrky grantového řízení. Vzhledem k tomu, 
že tabulka byla předložena bez návrhů radní Chudomelové, rozhodla ji předsedkyně výboru 
stáhnout s tím, že od příštího jednání výboru nebude přípustné tabulky bez návrhů předkládat. 
 
 
Ad 6) 
 

a) Předsedkyně výboru předložila tabulku Partnerství volný čas 2012 a navrhla žadateli 
ZO Českého svazu chovatelů Praha Újezd nad Lesy na akci 2. pražský chovatelský 
den v Újezdě nad Lesy schválit požadovanou částku 45 000 Kč. 

 
Výbor návrh předsedkyně schvaluje. 
 
Hlasování:        pro - proti - zdržel se 

         7   -   0     -    0 
 
         

b) Předsedkyně výboru předložila přehled čerpání financí na granty a Partnerství v oblasti 
volného času v roce 2012. 

 
Výbor bere přehled na vědomí. 
 
Hlasování:        pro - proti - zdržel se 
           7   -   0     -    0 
 
 
Ad 7) 
Členové výboru obdrželi tabulku: Volná místa ve školských radách po jednání Rady HMP 
dne 12. 6. 2012. Předsedkyně výboru apelovala na členy, aby tabulku postoupili ve svých 
zastupitelských klubech a do konce srpna předali návrhy na členy školských rad ředitelce 
odboru SMS MHMP Mgr. Němcové, předsedkyni VVV ZHMP Andree Vlásenkové a 
tajemnici VVV ZHMP Bc. Nikole Smekalové. Na zářijové jednání výboru bude bod školské 
rady opět zařazen a doplněn o nové návrhy. 
 
 
Ad 8) 
V bodě různé se přihlásila Mgr. Dvořáčková, předsedkyně ČMOS PS, která upozornila na 
problematiku prováděcí vyhlášky k zákonu č. 373/2011Sb., o specifických zdravotních 
službách. 
 
 
 



 
 
………………………………. 
Andrea Vlásenková, předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 
 
 
 
 
 
 
……………………………….. 
Roman Petrus, ověřovatel zápisu 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………. 
Bc. Nikola Smekalová, tajemnice Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 


	Přítomní členové výboru:

